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Vergunningverlening (blz 6) 
In 2015 zijn geen werkzaamheden m.b.t. 
vergunningverlening ingepland. 
Vraag: Als er in 2015 vergunningen aanvragen komen 
waarvoor inhoudelijk advies nodig is, worden deze 
dan alsnog ingepland of gaan die naar 2016? 

 
Antwoord:  Op basis van het inrichtingenbestand 
en de controles van de afgelopen jaren, is er geen 
aanleiding om de actuele vergunningen in 2015 aan 
te moeten passen. Er worden geen nieuwe 
bedrijven verwacht dus ook geen aanvragen. 

De groene kracht (blz 9) 
Maar liefst 320.000 huishoudens en ook bedrijven 
kunnen straks profiteren van dit aanbod 
Vraag: wanneer is straks? 
Vraag: hoe wordt dit aan de inwoners 
gecommuniceerd? 

Antwoord:  
Naar aanleiding van deze vraag is duidelijk 
geworden dat de inkoopactie waar naar wordt 
verwezen inmiddels is beëindigd. Wel kan via 
Ballast Nedam nog advies of een offerte worden 
opgevraagd  
In het verleden samen met de gemeente Rheden 
informatiebijeenkomsten georganiseerd. Op basis 
hiervan hebben een zestal huishoudens gebruik 
gemaakt van het aanbod. 

LED-verlichting (blz 9) 
Als proef zijn op de Kerklaan twee lichtmasten 
voorzien van LED-verlichting. 
Vraag: wat is het doel van de proef ? 
Vraag: wanneer is de uitkomst van deze proef bekend 
? 
Vraag: wat is het vervolgtraject n.a.v. de uitkomst van 
deze proef?  

Antwoord: Het doel van de proef is het bepalen of 
er verschil ( beleving en beheer) is tussen de 
traditionele verlichting en LED-verlichting. 
 
Antwoord: De uitkomst is tot op dit moment 
positief omdat er geen negatieve opmerkingen zijn 
gemaakt over de toepassing van LED-verlichting 
door de inwoners, terwijl de kosten lager zijn en 
minder uitval oplevert.  
 
Antwoord: Dat er LED-verlichting toegepast zal 
worden in de nieuwbouw wijk en in de toekomst 
de traditionele verlichting vervangen zal worden 
door LED-verlichting. 

Ongediertebestrijding (blz10) 
Met het opnemen van overlast door steenmarters 
onder de kop ongediertebestrijding wordt de 
gesuggereerd dat steenmarters ongedierte is dat 
bestreden moet worden 
Steenmarters zijn beschermde dieren, die weliswaar 
lastig kunnen zijn voor mensen, maar die niet 
bestreden mogen worden. 
Vraag: waarom is de begeleiding van steenmarters 
onder de noemer ongedierte bestrijding geplaatst? 
Vraag: wat wordt bedoelt met de term “begeleiding”? 

Antwoord: Wij zullen hier in de volgende versie 
van het milieuprogramma een apart item van 
maken. 
 
Antwoord: De begeleiding is in handen van een 
specialist en bestaat uit vijf stappen. Dat begint met 
telefonisch contact met de melder van steenmarters 
of het inderdaad om steenmarters gaat, inspectie op 
locatie, camerabeelden, bouwkundige adviezen, 
vergunningaanvraag bij de provincie om de 
steenmarter te vangen. 

 

Vragen Hans Veltman namens BGR fractie 
Vaststellen van het vGRP (verbreed Gemeentelijk Rioleringsplan 2015 t/m 2019) 
1] 3.4 Afvloeiend hemelwater / voorbereiding op 
klimaatverandering 
In 3.4 evenals in 4.3 wordt de specifieke Rozendaalse 
situatie niet genoemd. Namelijk dat door het 
geaccidenteerde terrein bij zware neerslag (50 mm of 
meer) op lage plaatsen meer regenwater zal 
verzamelen dan in “platte” gebieden. 
  

 
Antwoord: Het Basis Riolerings Plan (BRP) is 
berekend op basis van de specifieke Rozendaalse 
situatie. Daar is dus rekening mee gehouden. In zijn 
algemeenheid is het zo dat problemen in lage 
gebieden als die zich nu voordoen vaker kunnen 
optreden als gevolg van het heviger worden van 
buien. Op dit moment zijn er twee locaties waar bij 



Vraag: is bij de GRP rekening gehouden met de 
specifieke Rozendaalse situatie en dat problemen – 
aangeduid als hinder en die we moeten accepteren - in 
de lage gebieden nog vaker gaat gebeuren als 
vermeld? 
 
Vraag: kan een grens aangegeven worden aan het 
aantal keer dat dit mag voorkomen op dezelfde locatie 
in een jaar waarbij we zeggen dat is niet acceptabel? 

hevige buien problemen voordoen (zie antwoord 
vraag 4). 
In het BRP wordt hierover meer  informatie 
opgenomen Het BRP wordt begin 2015 aan de 
commissie ter kennisgeving voorgelegd. 
 
Antwoord: Er is hiervoor geen landelijke norm, de 
gemeente bepaalt dit zelf. De komende jaren is dit 
een punt van verder onderzoek.  

2] 5.2.2. Onderzoek 
Rioleringsbeheersysteem wordt aangeschaft, gevuld 
met data en actueel gehouden voor Euro 19.000. 
  
Vraag: wordt onderzocht of deze aanschaf gedaan 
moet worden of gaat dit daadwerkelijk gebeuren in 
2015? Het staat namelijk onder de kop “onderzoek” en 
de kosten onder “onderzoeksinspanning” 

 
 
 
 
Antwoord: In het GRP is uitgangspunt is dat dit 
systeem in 2015 wordt aangeschaft. Na vaststelling 
van het GRP in de gemeenteraad wordt hiervoor 
een voorstel voorgelegd aan het college. 

3] H 5.4 Effectief beheer; Klachten en meldingen 
Klachten en meldingen zijn belangrijk om inzicht te 
hebben in de locaties waar de overlast wordt ervaren. 
  
Vraag: kan aangegeven worden op basis van klachten 
en meldingen die de afgelopen 4 jaar ontvangen zijn 
op welke locaties structureel overlast wordt ervaren? 

 
Antwoord: 
In Rozendaal zijn er twee locaties op basis van 
klachten en meldingen waar structureel overlast 
wordt ondervonden: 

- Johan van Arnhemstraat (in de bocht); 
- Kapellenberglaan (op het laagste punt). 

Dit heeft nog niet tot grote schades geleid.  

Algemene opmerking: 
Verzoek om aan de auteurs door te geven dat 
afbeelding/figuren die geen verduidelijking zijn - en 
dus geen toegevoegde waarde hebben - niet op te 
nemen in de vGRP. Het is verspilling van middelen en 
past niet bij een gemeente die duurzaamheid 
belangrijk vindt.  

 

 

 

Vragen Hans Veltman namens BGR fractie 
Ingekomen stukken van de raad dd 16 dec 2014  
Stadsregio Arnhem Nijmegen - Startnotitie Regionale Huisvestingsverordening / verzoek tot 
instemming 
Inzake de Startnotitie Regionale 
Huisvestingsverordening: aan de raad wordt gevraagd 
in te stemmen met de startnotitie. 
Echter, in de startnotitie wordt aangegeven dat de 
huidige verordening voor 1 juli 2015 moet worden 
aangepast, en wordt aan gemeenten gevraagd als 
voorbereiding daarop antwoord te geven op 4 vragen: 

1. In hoeverre onderschrijft de gemeente de 
uitgangspunten Huisvestingsverordening 
Stadsregio Arnhem - Nijmegen 2013 

2. Welke doelgroepen zijn volgens u kwetsbaar 
en komen in de knel zonder toewijzingsregels? 

3. Kunnen we de woonruimteverdeling aan 
corporaties overlaten? 

4. Hoe ziet u de invulling van deze verordening? 

Stadsregio heeft verzocht om een reactie uiterlijk 30 
januari 2015 - op deze vragen. 

 
 
 
 
Reactie:  
Het college wacht de reactie van de andere fracties 
af maar zou wel graag van de fracties willen 
vernemen of zij in kunnen stemmen om regionaal 
een Huisvestingsverordening op te stellen zoals 
wordt voorgesteld in de Startnotitie. 



 
In plaats van in te stemmen met deze Startnotitie 
Regionale Huisvestingsverordening ziet de BGR graag 
- ruim voor 30 januari - de conceptantwoord B&W 
tegemoet. 

 

 

Vragen Wilfred Jansen PAK fractie 
Milieujaarprogramma 2015 
2 Taken ODRA: Rozendaal heeft alleen de basistaken 
naar de ODRA overgeheveld. Vraag: wie doet op dit 
moment toezicht op bijvoorbeeld bouwactiviteiten 
voor de gemeente Rozendaal? 

Antwoord Toezicht mbt Bouwactiviteiten gebeurt 
door de toezichthouders van de gemeente Rheden. 
Het milieutoezicht gebeurt door de ODRA. Rheden 
heeft deze taken ook bij de ODRA ondergebracht. 
 

3.3 Hier wordt gesproken over Swung 1 en 2.  
Vraag: Wat is de impact hiervan op de ontwikkeling 
van het plan De Del? 

Antwoord Zoals in het Milieujaarprogramma is 
aangegeven is Swung 1 van toepassing op 
Rijkswegen. Met Swung 1 is er langs rijkswegen 
een geluidproductieplafond (GPP) ingevoerd en 
vastgesteld. Rijkswatertstaat monitoort of de GPP’s 
worden overschreden. Als daar sprake van is moet 
Rijkswaterstaat nagaan of bronmaatregelen kunnen 
worden toegepast om het geluid te verminderen. 
Als dat niet kan, is nader akoestisch onderzoek 
nodig op woningniveau. 
 
Bij de totstandkoming van bestemmingsplannen is 
de Wet geluidhinder van toepassing. De GPP’s zijn 
niet direct van toepassing bij bestemmingsplannen. 
Wel zijn de verkeersgegevens van de GPP gebruikt 
als input voor het akoestisch onderzoek. 
De invoering van Swung 2 is onduidelijk (2018?), 
en zal ook langs provinciale wegen een GPP komen 
te liggen. Voor gemeente komt een naleving op 
basis van een geluidskaart in plaats van GPP’s met 
een monitoring iedere vijf jaar. 

3.4 Bodem:  
Vraag: ILB2-adviseur: vraag: wat doet een ILB2-
adviseur (en met name dan voor de gemeente 
Rozendaal) 

Antwoord De ILB adviseur heeft het 
ondergrondenboek van de MRA opgesteld, na 
input van de gemeenten. De werkzaamheden van 
de ILB-adviseur zijn afgerond.  

3.4 Bodemverontreiniging:  
Vraag: Vervuiling Kluizenaarsweg hoeft niet met 
spoed te worden gesaneerd. De vraag is: wanneer 
wordt dit dan wel uitgevoerd? 

Antwoord: De sanering wordt uitgevoerd als de 
functie van het terrein verandert. 
 

3.6 Inzameling huishoudelijk afval.  
Vraag: We hebben de indruk, dat regelmatig de 
geplaatste container voor plastic afval te klein is. 
Vraag: komt dit inderdaad regelmatig voor en zijn er 
plannen hier wat aan te doen. 
 

Antwoord: Ons is bekend dat er in het afgelopen 
jaar één maal niet voldoende capaciteit was in de 
container voor het aanbod van plastic. Wij 
overwegen geen aanpassing.    

 

 

 



Vragen Wilfred Jansen PAK fractie 
Vaststellen van het vGRP (verbreed Gemeentelijk Rioleringsplan 2015 t/m 2019) 
Vraag: Bij punt 3.7 blz 18: wordt aangegeven dat "wij" 
water op straat meer moeten accepteren" Vraag: welke 
norm hanteert de gemeente Rozendaal voor het al dan 
niet acceptabel vinden van "water op straat"? 

Antwoord: Wij vinden water op straat acceptabel 
tot het moment dat er structureel schade ontstaat 
aan  “ privé “ eigendommen. 
 

 


